



1437 Bannock St.
Denver, CO 80202

ဖုန်း - 720.865.7695

JIC_news@denvergov.org

သတင်းမီဒီယာသို့ ထုတ်ပြန်

ခံကွင်းထုတ်ပြန်နှုတ်

တနင်္လာနေ့၊ မတ် 23 ရက် 2020

**DENVER ပျံ့နှံ့တာဝန်ခံကွင်း၏ COVID-19 တံပိုးပေးဆောင်ကွင်းဆိုင်ရာ
နောက်ခံရသတင်းအချက်အလက်**

ပျံ့နှံ့တာဝန်ခံ နေအိမ်မှာသာ နေထိုင်ရန် အမိန့်အား ထုတ်ပြန်

Denver | CO – Denver ပျံ့နှံ့တာဝန်ခံကွင်းအကြား နေအိမ်မှာသာ နေထိုင်ကရန် ညွှန်ကြားခံကွင်း ပြုပြင်ဆင်ခြင်ထားသည့် အသစ်သော လူထု ကန့်သတ်ရေးဆိုင်ရာ အမိန့်ထုတ်ပြန်မှုစတင်စဉ် ယနေ့ ကြည့်ရှုပျံ့နှံ့တာဝန်ခံ Michael B. Hancock မှ ထုတ်ပြန် ဖော်ပြချက်များပါရှိသည်။ ပြုပြင်ဆင်ခြင်မှု အင်အားမီ၊ မတ် 24 ရက် ညနေ 5 နာရီအချိန်တိုင်း သက်ရောက်မှုရှိမည့် ပျံ့နှံ့မှု။ ဤအမိန့်ထုတ်ပြန်မှုသည် ဧပြီလ 10 ရက်ထိ ဆက်သက်ရောက်မှုရှိနေမည့် ပျံ့နှံ့မှုပါရှိသည်။ လိုအပ်သည့် အချိန်အခါအား တိုးမြှင့်ခြင်း၊ တိုးမြှင့်ခြင်းပေးမည်။ ပိုမိုဆိုးရွားလာလျှင် COVID-19 ကပ်ရောဂါ အန္တရာယ်အား အားလုံးသော အရဟန်းများ ဝန်ဆောင်မှု စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအား ဝန်ဆောင်မှု ပေးဆောင်သော နေအိမ်မှာသာ နေထိုင်ရန် လမ်းညွှန်ခံကွင်းအား လိုအပ်သည့် အချက်အလက်များ အချက်အလက်များ ပျံ့နှံ့တာဝန်ခံ တိုက်ရိုက်လက်ကိုင်သည်။

ဤအမိန့်ထုတ်ပြန်မှုသည် Denver ပျံ့နှံ့တာဝန်ခံကွင်းရှိ နေထိုင်သူများ အားလုံးသည့် နေအိမ်မှာသာ နေထိုင်ကရန် ဝန်ဆောင်မှု စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများ အားလုံးမှ နေအိမ် အလှူပေးသော မူဝါဒများ ဝန်ဆောင်မှု ကုန်စည်များ အိမ်ထောင်ရေးကို ပြုပြင်ဆင်ခြင်မှုများအား ပျံ့နှံ့မှု အတတ်ပညာများ ဝန်ဆောင်မှု အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ပေသည်။

ဤအမိန့် ထုတ်ပြန်ကြွားရောက်ရာ Denver Metro ဒေသဆိုင်ရာ ဖုန်းနံပါတ်ပစ္စည်းများအားနုတ်
ကုန်ပစ္စည်းများ ရယူချခင်း၊ ဆေးဘဏ္ဍာကြွေးဝယ်ကုန်ပစ္စည်းများ သို့မဟုတ် ဆေးဝါးများ
ရယူချခင်း နုတ်ပြန်သို့မဟုတ် လမ်းလှည့်ကုန်များ၊ တောထွက်ကုန်များ သို့မဟုတ်
အေပုပေးပေးချခင်း အစရှိသည့် ကဲ့သို့သော ပုပွင့် လမ်းပန်းဆေးကြမ်းကွေးများဖြင့်
ပါဝင်ဆေးကြောချခင်း၊ ထိုပုပွင့် ရပိုင်ဆိုင်ရာ အကြာအဝေးတစ်ခုချားရန် ကန့်သတ်မှု
အလှအကဲခင်းအား ဆက်ကုပေး တင်းကြပ်စွာ လိုက်နာဆေးကြောချခင်း အစရှိသည့်
ကန့်သတ်ချခင်း နုတ်ပြန်စံကောင်းမြန်ရေးတို့အား ပုပွင့်တင်ပေးသည့်
လိုအပ်သော လမ်းပန်းဆေးကြမ်းကွေးကိုသာလျှင် လှည့်ပေးကုန် လူတစ်ဦးတစ်ယောက်တို့
တတ်နိုင်သမျှ ဖုန်းနံပါတ်များအားထုတ်ပေး ဖုန်းနံပါတ်များ လူထုကန့်သတ်ချခင်းဆိုရာ
ကြမ်းမင်းကင်းညာရွှင်းအဖွဲ့ကား တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းတည်း သေဘာတူလက်ခံထားဖွဲ့ကသည့် အင်္ဂါ
လိုက်နာဆေးကြမ်းကွေး ပုပွင့်ဖွဲ့ကရပမည့်။

ပုမိဇီတာဝန် Michael B. Hancock မှ “နေအိမ်မှသာ နေထိုင်ကုန် ထုတ်ပြန်ထားတဲ့
ဒီအမိန့် ထုတ်ပြန်ကြွားရောက်ရာ ကြမ်းလှည့် လက်ခံချခင်း မာရေးဆိုရာ
အဖွဲ့ကပုပေးကုန်ကိုသာမက ပုပွင့်ပုပွင့်ပေးပေးပေး နဲ့ မကွဲရီ ပုမိဇီတာဝန်အဖွဲ့ကား စွဲကွဲပတ်
ပေးပေးဆေးကြမ်းမင်းအပေးကိုပါ တံပုပွင့်ပေးပေး ရှိပါတယ်” ဟူ၍
ပေးပေးဖွဲ့ကားခဲ့သည့်။ “ဒီပုပွင့်ပေးပေး ပုပွင့်ပေးပေးအပေး သကဲ့သို့ကွေးပေးပေး အကြံ
လူအမားနဲ့ စီးပွားရေးလှည့်ပေးပေးပေးဆေးကြောချခင်း ဆက်ကုပေး ရပိုင်ဆိုင်ရာ အကြာအဝေးတစ်ခု
ကန့်သတ်ချခင်းကို အေးအေးအေးအေး လိုက်နာ ဆေးကြောကုန် လိုပါတယ်။ ရှင်းရှင်း
ပေးပေးမယ့်ရင် မိမိဆေးအေးအေးအေးအေး အကြာအဝေးတစ်ခု ကန့်သတ်ချခင်းထားရုံနဲ့တော့
မလုံလောက်ဘူး။”

ပုပေးပေးဆေးကြမ်းမင်း၏ စာရေးအပေးပေးအစုံတစ်ခု အပါအဝင် နေထိုင်ပေးသော
အင်္ဂလန်အား ရရှိရန်ကြံစည် ပေးပေးသော လူထုကန့်သတ်ချခင်း မာရေးဆိုရာ
အမိန့် ထုတ်ပြန်ကြွား ဖွဲ့ကသည့်ပါ။ Denver ၏ COVID-19 အပေး တံပုပေးဆေးကြောမှု
မာရေးပေးပေးပေးအင်္ဂါအပေးပေးပေးပေးပေးပေးပေးပေးပေးပေးပေးပေးပေးပေးပေးပေးပေးပေးပေး
denvergov.org သို့ ဝင်ရောက်ဖွဲ့ကသည့်ပါ။

**COVID-19 ကပုဝေးအေပဒု လကိုဝေးဆင်္ကြကုနေးလ်ကိုဝေးသာ ဝုမိပေတု၏
လူထုကုနေးမာေးဆိုင်ရာ တံပုပနေးဆင်္ကြကု; အုခေးဝေးသာ သတုေးမေး -**

- Business Task Force (စီးပွားရေးလုပုနေးဆိုင်ရာ တာဝန္တုဏ္ဏေးတပု) အေး ဝုမိပေတု၏ ဝေးသုခ်ကွေးသာ စီးပွားရေး ဝေးဝုဒု ဝေးငြေဃုကေးစီမံမေးဆိုင်ရာ ကြံမေးကုငုညာရွှင်ွေးပုဖုဒု ဖြေပညေးထေးပုခုေး ပုဖုစုပုပီး၊ ငုတိုပု သညု စီးပွားရေးလုပုနေးမေး ဝေးဝုဒု အလုပုဏ္ဏေးအေပဒု ကွေးရာဂါကပုဝေး၏ ဆဒုကုဝေးပုဟုဒုေးလဲေးနေးသာ သကုေးရာကု; ဝေးဒတာအခ်ကွေးလကွေးကို လွံငုပုမန္တု ရယုစုဝေးဆုဒုေးကာ၊ ထိုပု အတု ဝေးငြေဃုကေး ပံပီးဝေးထာကုမေး ဝေးဝုဒု အုခေးဝေးသာ ကိရိယာမေး ဖြေ ပုဖိေးရေးဆြေးမေးကို လွံငုပုမန္တု ဝေးပုခရာခံပေးသညု။
- Colorado စီးပွားရေးလုပုနေးမေးအေးနေးဝုဒု လိုအပုဝေးသာ စီမံလညုတုေးမေးကိုသာ လုပုဝေးဆုဒုေးရွှင်ွေးဃုကေးဒုေး ဝေးသခ်ဝေးစရနု ငုတိုပု၏ လုပုနေးဒြေ ခုဒုပေးဒုဒုဒု လုပုေးအုဏ္ဏေး 50% ထကု မေးကုေးဝေးစရနု ပုပညုယုပုပီးဝေးမေး၏ ဝေးတုေးဆိုင်ကုပုဒုဝေးကုေးလုနု Denver ဝုမိပေတု ဝေးဝုဒု ဝေးကာဏ္ဏီဒုဒု ဝေးနုအိမု အေးဝေးရာကု အလုပုပုပုညု ဝန္တုမေးမေး 80% နီးပါးအထိပုပုဝေးဃုကေးဒုေး အစီရင်ခံကု ရရှိသညု။ ထိုပုပု
- Denver သညု တစွဲယုေးရ ကာကြယုေးပေးစာညုေး (PPE) မေးအေး ဃုကိတုေးရု ရယုဝေးဆင်္ကြကုပုပီး၊ လကို ကုနုရုေးမေးအေး စုေးဆေးစိစုေးကု ရှိသညု။

###